ليزية
الإذاعة المدرسية نشاط صباحي يومي له العديد من الأهداف التي تصبّ جميعها في مصلحة الطّالب، وفيما يلي إذاعة مدرسية كاملة العناصر والشّروط باللغة الإنجليزية.
School radio is a daily morning activity that has many goals, all of which serve the student’s interests. Below is a complete school radio with all the elements and conditions in the English language.
الصلاة هي عماد الدين وقوامه واقرأ: اذاعة مدرسية جاهزة عن الصلاة مؤثرة للتوبة جاهزة pdf
مقدمة اذاعة مدرسية باللغة الانجليزية
بسم الله الرحمن الرحيم، وأفضل الصّلاة وأتم التسليم على سيّدنا محمّد الصّادق الوعد الأمين، أمّا بعد:
In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful, and the best prayers and most complete peace be upon our master Muhammad, the truthful in promise and trustworthy. Now then:
كلّ صباحٍ يبدأ برفقتكم هو صباح الخير، وكلّ يوم يبدأ بالحديث معكم يبشّر بالخير، زملائي الطلاب أسيادي المدرّسين، حضرة المدير المحترم.
Every morning that begins with you is a good morning, and every day that begins with talking to you is a good omen, my fellow students, my teachers, and the respected principal.
كلّ شيء يحصل في هذه الحياة للإنسان مقدّر له، فالعمر قدر، والرزق قدر، والزواج قدر، والدّراسة قدر، وكلّ تفصيل من تفاصيل الحياة قدر من الله تعالى.
Everything that happens to a person in this life is destined for him. Lifespan is destined, livelihood is destined, marriage is destined, study is destined, and every detail of life is destined by God Almighty.
ولكنّ ذلك كلّه لا يتنافى مع السّعي، فبالسعي يستطيع الإنسان أن يحقّق ما يريد، ومن الأقدار من يتغيّر بتغيّر الأسباب فاسعوا حتّى تصلوا لما تريدون.
But all of this does not contradict striving, because by striving a person can achieve what he wants, and some destinies change with the change of causes, so strive until you reach what you want.
النظافة هي عروس الإيمان استمتع بـ: اذاعة مدرسية كاملة عن النظافة معلومات ونصائح جديدة
فقرة القران الكريم بالانجليزي
والآن مع فقرة القرآن الكريم يتلوه على مسامعنا الزميل "يذكر اسم الطالب" فليتفضل مشكورًا.
Now, with the Holy Quran segment, our colleague “mention the student’s name” will recite it to us. Please go ahead, thank you.
بسم الله الرحمن الرحيم، يقول الله تعالى في كتابه العزيز: {وَمَا مِنْ غَائِبَةٍ فِي السَّمَاءِ وَالْأَرْضِ إِلَّا فِي كِتَابٍ مُّبِينٍ}.[1]
In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful. God Almighty says in His Noble Book: {And there is no hidden thing in the heaven or the earth except that it is in a clear register.}[1]
فكلّ شيء في هذه الدّنيا في كتاب الله المعلوم قد قضاه وقدّره جلّ في علاه.
Everything in this world is in the known Book of God, which He has decreed and predestined, the Most High.
فقرة الحديث الشريف بالانجليزي
والآن مع فقرة الحديث الشّريف وجوامع الكلم مع الزميل "يذكر اسم الطالب" فليتفضل مشكورًا.
Now, with the Hadith and the concise words segment, with our colleague “mention the student’s name.” Please go ahead, thank you.
يقول النبي محمّد عليه الصّلاة والسّلام: "إنَّ الصِّدْقَ يَهْدِي إلى البر، وإنّ البرّ يهْدِي إلى الجَنَّةِ، وإنَّ الرَّجُلَ لَيَصْدُقُ حتَّى يَكونَ صِدِّيقًا. وإنَّ الكَذِبَ يَهْدِي إلى الفُجُورِ، وإنَّ الفُجُورَ يَهْدِي إلى النَّارِ، وإنَّ الرَّجُلَ لَيَكْذِبُ حتَّى يُكْتَبَ عِنْدَ اللَّهِ كَذَّابًا".[2]
The Prophet Muhammad, may God bless him and grant him peace, said: "Truthfulness leads to righteousness, and righteousness leads to Paradise. A man may continue to tell the truth until he becomes truthful. Falsehood leads to immorality, and immorality leads to Hellfire. A man may continue to tell lies until he is recorded with God as a liar".[2]
المرحلة الابتدائية تحتاج لإذاعة خاصة بها ستجدها في: اذاعة مدرسية جاهزة للمرحلة الابتدائية كاملة PDF
فقرة هل تعلم بالانجليزي
والآن مع فقرة هل تعلم مع الزميل "يذكر اسم الطالب" فليتفضل مشكورًا.
Now for the “Did you know” segment with colleague “mention the student’s name”. Please go ahead, thank you.
هل تعلم أنّ:
Did you know that:
· لا يمكن البكاء بالفضاء بسبب عدم وجود الجاذبية؟
Can't you cry in space because there is no gravity?
· الغروب على سطح المريخ يكون لونه أزرق؟
Sunset on Mars is blue?
· أكثر الدول المنتجة للرز هي تايلاند؟
Which country produces the most rice is Thailand?
فقرة أمثال شعبية بالانجليزي
والآن مع فقرة الأمثال الشّعبية مع الزميل "يذكر اسم الطالب" فليتفضل مشكورًا.
Now, with the popular proverbs segment, with our colleague “mention the student’s name.” Please go ahead, thank you.
· اعمل الخير واجعله في البحر.
Do good and put it in the sea.
· للنهار عيون.
The day has eyes.
· أعطي الخباز خبره ولو أكل نصفه
Give the baker his bread even if he eats half of it.
فقرة الشعر بالانجليزي للاذاعة
وما كنتُ ممن يدخلُ العشقُ قلبَهُ
ولكنّ من يُبصِرْ جفونكِ يَعشقُ
Love was never able to enter my heart; but seeing your eyes one inevitably falls in love.
أغرّكِ مني أنّ حُبّكِ قاتلي
وأنكِ مهما تأمُري القلبَ يَفعلِ؟
Are you elated that your love kills me, and that whatever you ask of my heart it unquestioningly obeys?
يهواكَ ما عشتُ الفؤادُ فإن أمُتْ
يتبعْ صدايَ صداكَ عندَ الأقبرِِ
As long as I live my heart loves you; and when I die, my echo will follow yours even to the grave.
فقرة الدعاء بالانجليزي
والآن فقرة الدعاء مع الزميل "يذكر اسم الطالب" فليتفضل مشكورًا.
Now, the supplication paragraph with the email “mention the student’s name.” Please do so, thank you.
· اللهمّ إنّي أسألك أن تجعل خير عمري آخره، وخير أعمالي خواتيمها، واجعل لي خير أيامي يوم ألقاك يا رب العالمين.
O God, I ask You to make the best of my life its end, and the best of my deeds their conclusions, and make the best of my days the day I meet You, O Lord of the worlds.
· ربّ واغفر لي ولوالديّ وللمسلمين والمسلمات يا رب العالمين.
O Lord, forgive me, my parents, and all Muslim men and women, O Lord of the worlds.
· اللهمّ يا مقلّب القلوب ثبّت قلبي على دينك واهدني فيمن هديت يا أكرم الأكرمين.
O Allah, O Changer of hearts, make my heart steadfast in Your religion and guide me among those You have guided, O Most Generous of the generous.
خاتمة اذاعة مدرسية باللغة الانجليزية
والآن وصلنا إلى نهاية إذاعتنا المدرسية التي تنوّعت بالفقرات نرجو أن تكون هذه الإذاعة قد نالت إعجابكم واستمتعتم بها، إلى اللقاء في إذاعة جديدة وصباح جديد وجميل برفقتكم، السّلام عليكم ورحمة الله وبركاته.
Now we have reached the end of our school radio broadcast, which included a variety of segments. We hope that you liked and enjoyed this broadcast. See you in a new broadcast and a new and beautiful morning with you. May the peace, mercy, and blessings of God be upon you.

